附件3
2022（第九届）上海国际青少年科技博览会
网络峰会申请表
The 9th Shanghai International Youth Science and Technology Expo 2022
Online Summits Application Form
国家/地区：            城市：
Country/ Region:         City:
	类别
Category
	校长峰会
□Summit for the Principals
	
照片
Photos

	学校名称
Names of School
	
	

	学校类别
Types of School
	□小学□初中□高中
□Primary School  □Junior Middle School  □Senior Middle School
□职业技术学校□高校
□Vocational and Technical School □College and University
□其他（  ）
□Other（  ）

	姓名
Name
	
	性别
Gender
	

	出生年月
Date of Birth
	

	联系电话
Contact Phone Number
	
	任教学科
Teaching Subjects
	

	职称
Title
	
	职务
Position
	

	手机
Phone Number
	
	电子邮件
Email
	

	联系地址
Contact Address
	
	邮编Postcode：

	学校简介（500字）
Brief Introduction to the School
(500 words)
	

	本人简介（500字)
Personal Profile
(500 words)
	

	发言题目及提纲
Topics and Outlines
	

	发言相关的教科研论文摘要
Abstracts of Teaching or Research Papers Related to the Speech
	

	参会资料附件上传
Attachment of the Exhibition Materials to Upload Here
	□申报表（签字盖章PDF扫描件或照片）
□发言相关的教科研论文
□照片
□视频
□其他
□Application form (scanned copies or photos in PDF, signed and sealed)
□Teaching or research papers related to the speech
□Photos
□Videos
□Other

	
我（们）在此确认参展峰会发表内容为我（们）的原创成果，不涉及他人的专利权或著作权。我（们）同意活动主办方合理使用我（们）的成果。
I/We hereby confirm that the above work is my (our) original work and is not related to the patent rights or copyrights of others. I/We consent to the reasonable use of my (our) work by the event organizer.



本人签名：                                                    单位盖章：
           Signature:                                                      Seal of Work Unit
年   月    日
                                                            Date:       Year       Month      Day


备注：校长需于 2022年7月3日前在线报名，填写申请表并提交参会资料（申报表签字盖章扫描件或照片，论文、每张不小于1M照片2-3张，视频等其他资料）。仅限使用中文和英文两种语言填写表格和附件内容。
Note: the principals need to register online before July 3, 2022, fill in the application form and submit the materials (scanned copies or photographs in PDF of signed and sealed application forms, academic papers, 2 to 3 photos each no smaller than 1M, and other materials such as video clips). Please fill in the forms and attached contents only in Chinese and English.
经审核入选峰会发言的校长将收到邀请函，组委会设专题页面对其进行在线宣传。
Each of the principals selected as a speaker at the summit will receive an invitation letter. The Organizing Committee will publish updates and related information on a special webpage designed for the principals.
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